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Inspraakreactie Centrummanagement Oss (CMO) 

Raadsadviescommissie ruimte - onderwerp ‘parkeren’ - 28 maart 2019 

Geachte leden van de raadsadviescommissie, u behandelt vanavond een voorstel met 

betrekking tot het aanpassen van de parkeertarieven in ons centrum. 

Het CMO is, samen met enkele centrumondernemers, in een werkgroep nauw betrokken 

geweest bij de uitwerking van de parkeerpilot met als uitkomst een verlaagt dagtarief. Zo 

ook bij de evaluatie van deze pilot eind 2018. We hebben toen het advies gegeven om de 

pilot in 2019 te continueren om een beter beeld te krijgen in het behalen van de vooraf 

gedefinieerde doelstellingen. De opiniecommissie Ruimte heeft op 6 december 2018 dit 

advies niet overgenomen en er werd afgesproken om in maart 2019 met een definitief 

voorstel voor aanpassing van de tarieven te komen.  

Het CMO is verrast: het college heeft op 12 maart een voorstel vastgesteld en ter 

bespreking aan u voorgelegd. Maar over het nu voorliggend voorstel is géén enkel overleg 

geweest met ons, hetgeen wij als belangenorganisatie én betrokkene in de werkgroep ten 

zeerste betreuren. 

Op 14 maart hebben wij als bestuur van het CMO, met de in de werkgroep betrokken 

centrumondernemers, wel een ambtelijke toelichting gekregen en we hebben ook daar ons 

ongenoegen over het proces uitgesproken.  

Het CMO constateert positieve elementen in het voorstel, maar had ook graag enkele 

aandachtspunten naar voren gebracht. Daarom maken wij nu gebruik van deze 

inspraakmogelijkheid. Het positieve is de gastvrijheid en de uitnodiging om langer in het 

centrum te verblijven nu parkeren voor de eerste vier uur tot een maximum van 2,50 euro 

mogelijk blijft. Het invoeren van kentekenparkeren later dit jaar zien wij als een 

verbetering.  

Maar er zijn, zoals gezegd, ook zaken die wij graag hadden besproken: 

1. Waarom wordt het eerste halfuur gratis parkeren zoals straks bij het gemeentehuis niet 

doorgevoerd in het centrum? Ook hier moeten inwoners van Oss snel een pasfoto 

kunnen maken voor hun rijbewijs of reisdocument of iets snel op kunnen halen bij de 

bakker, chocolaterie, visboer, bloemist of schoenmaker. Ook deze ondernemers hebben 

recht op een faire concurrentiepositie ten opzichte van andere aanbieders elders in Oss.  

 

2. De wekelijkse koopavond heeft met een grote teruggang te maken. Waarom is voor 

deze avond het parkeren niet gratis gemaakt zodat het mogelijk tot een mooie impuls 

kan leiden? 

 

3. Op koopzondagen is de Bergoss garage open. In het gehele centrum is het parkeren 

dan gratis, maar niet in deze garage. Niet verwonderlijk dat men dan niet voor deze 

locatie kiest en jammer omdat juist hiervan een positieve impuls kan uitgaan om deze 

garage eens te bezoeken en het gemak te ervaren. 

De opiniecommissie Ruimte heeft meer inzicht in de inkomsten en uitgaven van het 

parkeerbedrijf gevraagd. Het CMO ook meerdere malen dus wij waren benieuwd naar die 

informatie. Ook daarin blijven wij teleurgesteld.  
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In het advies wat aan u voorligt wordt heel uitvoerig ingegaan op de vermindering van 

inkomsten, het mislopen van gelden door de pilot en aanwending van de reserves. De 

inkomsten zijn lager dan bijvoorbeeld in 2015 en 2016, maar met een bedrag van 2,6 

miljoen euro nog altijd aanzienlijk. Maar als je dan toch minder inkomsten verwerft lijkt 

het ons logisch dat je dan ook primair de uitgaven eens onder de loep neemt.  

Van het summiere overzicht, dat wij uiteindelijk mochten ontvangen, zijn we wel erg 

geschrokken. Ligt het negatieve beeld dat wordt geschetst inderdaad aan verminderde 

inkomsten of aan veel te hoge uitgaven? 

Wij constateren in vijf groepen van de volgende uitgaven: 

1. Kapitaallasten investeringen  €  612 K 

2. Beheer en onderhoud   €  960 K 

3. Afdracht mobiliteitsfonds  €  245 K 

4. Overheadkosten (huisvesting en ICT) €  262 K 

5. Interne doorbelasting   €  546 K 

In totaal ook 2,6 miljoen euro. Maar waarom de centrumparkeerders een afdracht aan het 

Mobiliteitsfonds moeten realiseren is ons onbekend en bijzonder vreemd. Op andere grote 

parkeerterreinen in Oss, zoals bij diverse drukke buurtwinkelcentra Ruwert en Ussen, is dit 

toch ook niet van toepassing?  

Er wordt in de stukken met géén letter of cijfer gerept over de derving van inkomsten door 

de vele langdurige storingen op twee grote populaire parkeerterreinen. Geef de schuld 

maar aan de pilot.  

Wij krijgen géén inzicht in de overige enorme uitgaven. Hebben deze allemaal betrekking 

op het centrumparkeren? Nee dus, want ook voor het in stand houden van bijvoorbeeld de 

fietsenstallingen betalen de centrumparkeerders ruim 279K euro, waarvan een groot deel 

voor de stalling aan de Spoorlaan. Waarom moeten de centrumbezoekers en dus ook onze 

centrumondernemers hiervan de rekening betalen?  

De overheadkosten en interne doorbelasting bedraagt ruim 30% van de inkomsten. Bij 

zulke cijfers gaat elke centrumondernemer failliet! Op een verzoek onzerzijds om een nog 

beter inzicht in het totale uitgavenpatroon wordt ambtelijk afwijzend gereageerd omdat 

het bedrijfsinformatie zou betreffen. Zo blijven we altijd de discussie van niet verantwoorde 

hoge uitgaven houden.  

Ik kom tot mijn afronding: 

• Het CMO komt tot de bevinding dat het centrum met de huidige voorgestelde tarieven 

klantvriendelijk blijft voor de langer parkerende bezoekers. Zoals gezegd hadden wij 

minimaal graag nog enkele aanpassingen besproken: het eerste half uur gratis evenals 

op de koopavonden en in de Bergoss garage op zondagen.  

 

• Onze voorlopige conclusie is ook dat er ruime parkeerinkomsten zijn, maar dat de 

uitgaven ondoorgrondelijk en niet beheersbaar zijn. Waarom zo’n hoge beheer- en 

overheadkosten. En waarom vanuit het centrum fors betalen voor een fietsenstalling 

aan de Spoorlaan?  
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• ‘In een jaar is een gezond parkeerbedrijf zorgenkindje geworden’ zo laat één van u 

vandaag optekenen in het Brabants Dagblad. Maar ook dat ‘het oneerlijk is dat de 

kosten voor de parkeerproef op het bordje van alle Ossenaren belanden.’ Ik zou me 

schamen om dit zo maar ongefundeerd te roepen.  

 

• Maak van de afdracht aan het Mobiliteitsfonds een afdracht aan een centrumfonds en 

dan kan er, naast de ontwikkeling van het Wal Kwartier, daadwerkelijk beter en 

structureel aan het centrum gewerkt blijven worden. En dat dit heel erg noodzakelijk 

is hebt u ongetwijfeld de afgelopen weken in de media gelezen. 

 

Dank voor uw aandacht!  


